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Sdružení nezávislých kandidátů Liběhrad vzniklo počátkem roku 2006 se 
záměrem zlepšovat kvalitu života ve městě a podporovat jeho společenské  
a sportovní aktivity. Od té doby Liběhrad, resp. jeho nezávislí zastupitelé,  
i já jako starosta, pracujeme na radnici pro město již dvanáct let. Jsme ob-
čané, kteří nejsou v žádné politické straně, jsme politicky nezávislí a účty 
skládáme pouze vám, svým voličům.
Dovolte mi, abych poukázal na to, kolik užitečného se za tato tři volební 
období podařilo pro naše město udělat. Nejsou to jen nové fasády, střechy  
a okna na městských budovách, včetně oprav všech tří škol, nejsou to jen sil-
nice, chodníky a kanalizace, není to jen rekonstruované koupaliště, nová slu-
žebna policie, opravená libčická kolonie, ale i systematická údržba obecního 
majetku a péče o travnaté plochy. Kompletně jsme modernizovali městský 
autopark. Zajistili jsme autobusovou dopravu ve městě linkou 456 s návaz-
ností na linku 316. 
Výsledky naší práce a pracovníků městského úřadu jsou hmatatelné a jsou 

vidět na každém kroku. Věříme, že se z nich těšíte s námi. Domníváme se, 
že jsme mimo jiné významně přispěli k rozvoji naší spolkové, kulturní, spor-
tovní a společenské činnosti, kterou se nám díky dobrému hospodaření daří 
nadstandardně finančně podporovat.
Troufáme si tvrdit, že se nám v každém volebním období povedlo splnit 
všechny závazky, které jsme si stanovili a zavázali se k nim ve svém volebním 
programu, a že naše město za posledních dvanáct let opravdu zkrásnělo. Při-
tom udržujeme, navzdory poměrně náročným investicím, stabilní ekonomi-
ku, město je bez dluhů a finanční rozpočet dokonce vykazuje přebytek téměř 
30 milionů korun. 
Městská pokladna jistě nemá být bankovním sejfem na ukládání peněz, ale 
mají být účelně investovány pro potřeby občanů. Jsme si vědomi, že nastane 
nové období zvýšených investic vedoucích k rozvoji infrastruktury, na poli 
sportovním i kulturním v podobě výstavby odpovídajícího sportovního zaří-
zení, prostor pro potřeby spolků, zajištění bezbariérového městského úřadu 
a v neposlední řadě zajištění dostatečných kapacit MŠ a ZŠ. 
Čistota našeho hospodaření je přísně kontrolována a potvrzena audity kraj-
ského a finančního úřadu, které byly vždy klasifikovány jako „bez závad“.  
V roce 2014 a 2018 bylo hospodaření města Libčice nad Vltavou ohodno-
ceno druhým nejvyšším iRatingovým stupněm „B+“. Z celkového počtu 79 

obcí v okresu Praha-
západ dosáhlo tohoto 
excelentního hodno-
cení pouze 29 obcí. 
Pro Libčice pracuji 
rád, a proto jsem se 
rozhodl spolu s další-
mi kolegyněmi a ko-
legy usilovat o vaši dů-
věru i v nadcházejících 
komunálních volbách. 
Udělali jsme dost, ale 
je mnoho věcí, které 
jsou rozpracované. 
Rádi bychom je do-
končili a začali i novou 
kapitolu v rozvoji na-
šeho města. 
Pokud nám svými 
hlasy dáte najevo, že 
to máme být právě 
my, Liběhrad 2018, 
kteří se o to máme za-
sloužit, rádi ten úkol 
přijmeme a uděláme 
vše, co bude v našich 
silách, abychom vaši 
důvěru nezklamali.

 Ing. Pavel Bartoš, MBA
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Oznámení o době a místě konání voleb
do Zastupitelstva města Libčice nad Vltavou 

Starosta města Libčice nad Vltavou podle § 29 odst. 1 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupi-
telstev obcí a o změně některých zákonů, ve znění pozdějších předpisů, 

oznamuje:
1. Volby do Zastupitelstva města Libčice nad Vltavou se konají: 
• v pátek 5. října 2018 od 14,00 hodin do 22,00 hodin a
• v sobotu 6. října 2018 od 8,00 hodin do 14,00 hodin.

2. Místem konání voleb 
• ve volebním okrsku číslo 1 je obřadní síň Městského úřadu Libčice nad Vltavou, náměstí Svobody 90, pro voliče podle místa, kde 
jsou přihlášení k trvalému pobytu:
5. května (42, 43, 54, 60, 64, 66, 67, 68, 70, 72, 76, 77, 99, 109, 160, 173)
Bratrská (126, 127, 128, 150, 170)
Bratří Fischerů (798, 804, 836)
Dělnická (161, 274)
Fügnerova (135, 156, 157, 158, 159, 169, 186, 187, 197, 198, 220, 221, 223, 224, 225, 235, 241, 242, 243, 272, 276, 293, 296, 297, 298, 
299, 308, 323, 328, 358, 755, *4, *5)
Hašlerova (25, 35, 36, 65, 133, 134, 188, 206, 268, 325, 334, 340, 344, 820, 824, 833, 834, 840, 844, 861, 863, *10, *26, *30)
Holubická (78, 278, 292, 350, 733, 758, 761, 762, 838, *38)
Hřbitovní (1, 2, 3, 27, 31, 32, 59, 63, 89, 92, 97, 205, 288, 342, 735, 789)
Chýnovská (73, 80, 83, 84, 85, 86, 93, 122, 129, 131, 132, 136, 137, 138, 140, 141, 142, 143, 145, 146, 147, 151, 154, 155, 162, 163, 164, 
165, 166, 167, 175, 179, 180, 182, 196, 202, 207, 209, 237, 240, 252, 291, 301, 333, 367, 578, 579, 580, 586, 587, 730, 777, 799, 839)
K Nádraží (22, 33, 37, 38, 75)
K. H. Borovského (110, 200, 219, 262, 267, 283, 347, 379, 720, 727, 729, *25)
Kralupská (4, 5, 26, 101, 102, 103, 104, 105, 106, 176, 266, 753, *35, *36, *39)
Křivá (352, 577, 743, 749, *22)
Letecká (87, 88, 91, 98, 111, 112, 113, 116, 117, 120, 121, 213)
Libušina (34, 39, 41, 45, 47, 48, 49, 50, 51, 52, 53, 61, 69, 94, 95, 96, 108, 738, 750, 760)
Lidická (234, 238, 248, 250, 251, 264, 270, 280, 281, 285, 303, 310, 312, 313, 314, 315, 329, 338, 343, 348, 355, 359, 724, 736, 748, 
782, 818)
Na Růžku (153, 316, 773, 776)
Na Spojce (115, 118, 119)
náměstí Svobody (81, 90, 130, 152, 177, 218, 227, 244, 247, 249, 254, 255, 305, 346, 356, 377, 765, 817, 841)
Nerudova (124, 144, 149, 172, 178, 190, 290, 320, 725, 797)
Pod Hrádkem (12, 13, 14, 20, 28, 29, 57, 58, 294, 780, 781)
Pod Kameníčkem (603, 604, 606, 679, 680, 682)
Pod Kostelem (21, 30)
Pod Nádražím (74, 341)
Proti Škole (279, 326, 770, 783)
Tyršova (168, 171, 181, 183, 184, 185, 189, 192, 194, 195, 199, 201, 203, 204, 210, 228, 229, 231, 239, 246, 256, 261, 277, 324, 769, 
794, 805, 825, 845,848)
U Černé hory (62, 71)
U Krytu (123, 217, 284, 345, 368, 759, 784)
U Staré školy (107)
V Pražce (317, 318, 319, 321, 339, 363, 369, 375, 740, 741, 775, 785, 807, 852, *18, *24)
Ve Staré cihelně (16, 330, 332, 351, 357, 361, 364, 365, 366, 370, 371, 372, 378, 719, 721, 731, 734, 754, 763, 767, *6, *7, *31)
Vltavská (6, 7, 8, 9, 10, 11, 15, 17, 18, 19, 23, 24, 56, 82, 100, 360, 716, 751)
Zahradní (114, 125, 214, 215, 232, 258, 259, 260, 263, 269, 271, 273, 275, 282, 300, 304, 307, 309, 311, 327, 331, 335, 337, 349, 353, 
373, 732, 771, 778, 786, 787, 830)
Za Kovárnou (376, 826)
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• ve volebním okrsku číslo 2 je Základní umělecká škola Libčice nad Vltavou, Letecká 441, pro voliče podle místa, kde jsou přihlá-
šení k trvalému pobytu:
Areál Šroubáren (859, 860, *43)
Bratrská (230, 253, 306)
Dělnická (422, 442, 472, 517, 728, 822)
Drážní domek (407)
Družstevní (193, 216, 245, 257, 265, 289, 374, 802, *3) 
Hřiště (527)
Kolonie (411)
Letecká (148, 174, 191, 286, 302, 336, 354, 362, 410, 416, 426, 429, 430, 431, 432, 435, 436, 437, 438, 439, 440, 441, 450, 473, 480, 
481, 482, 483, 484, 485, 489, 491, 497, 508, 518, 519, 520, 521, 522, 523, 524, 525, 526, 528, 529, 530, 531, 538, 539, 540, 541, 542, 
543, 544, 545, 547, 548, 549, 550, 739, 742, 747, 757, 790, 810)
Letecké náměstí (380, 390, 393, 394, 395, 396, 397, 461, 464, 494, 505, 509, 552, *1)
Na Radosti (447, 448, 452, 453, 454, 457, 458, 462, 463, 466, 801)
Na Výsluní (400, 418, 467, 475, 476, 492)
Palackého (208, 211, 212, 222, 226, 233, 236, 295, 322, 746)
Pod Strání (446, 501, 504, 516, 803)
Pod Viničkou (490, 495, 496, 498, 499, 500, 503, 507, 511, 513, 546, 752, 774, 788, 791, 792, 793, 796, 806, 808, 827, 828, 829, 832, 
*14, *15, *17, *21, *27) 
Pod Zastávkou (387)
Strážní domek (405)
Tržní (449, 451, 468, 470, 842)
Turská (381, 384, 406, 417, 419, 425, 427, 488, 506, 514, 515, 532, 533, 551, 850, *19, *37)
U Přívozu (420, 493, 537, 779)
U Zastávky (382, 383, 385, 388, 391, 392, 479)
V Zahrádkách (386, 389, 398, 399, 402, 403, 415, 421, 423, 424, 428, 443, 444, 455, 456, 459, 460, 465, 469, 471, 474, 477, 478, 486, 
487, 502, 512, 554, 756, 766, 768, 800, 858, *23, *28, *32, *34)

• ve volebním okrsku číslo 3 je Mateřská škola Libčice nad Vltavou, Chýnovská 367, pro voliče podle místa, kde jsou přihlášení  
k trvalému pobytu:
Chýnovská (556, 563, 581, 582, 583, 588, 596, 602, 605, 608, 610, 611, 618, 683, 684)
K Sídlišti (555, 744)
Ke Křižovatce (560, 561, 570, 576, 835)
Ke Studánkám (717, 809, 811, 812, 814, 815, 819, 821, 823, 831, 837, 843, 846, 849, 853, 854, 855, 862)
Křivá (621, 639)
Lesní (557, 558, 559, 564, 565, 566, 573, 642, 772)
Luční (851, 857)
Na Vrchách (584, 585, 589, 590, 591, 592, 593, 594, 595, 597, 598, 599, 600, 601, 607, 609, 612, 613, 614, 615, 616, 617, 623, 624, 625, 
626, 627, 628, 629, 671, 672, 673, 674, 675, 676, 677, 678, 764, 813, 856, *20)
Na Vršku (567, 568, 569, 571, 572)
Pod Hájem (630, 631, 632, 633, 634, 635, 640, 641, 643, 644, 645, 646, 647, 648,649, 650, 651, 652, 653, 654, 655, 656, 657, 658, 659, 
660, 661, 662, 663, 664, 665, 666, 667, 668, 669, 697, 699, 700, 701, 702, 703, 704, 706, 707, 708, 709, 710, 711, 718)
Pod Kameníčkem (619, 636, 637, 638, 670, 681, 698, 726, 847)
Pod Saharou (534, 535, 536, 685, 686, 687, 688, 689, 690, 691, 692, 693, 694, 695, 696, 705, 712, 713, 714, 715, 722, 723, 795)
Saharská (737)
V Akátech (574, 575, 622, 816) * evidenční číslo

3. Voliči budou dodány nejpozději 3 dny přede dnem konání voleb hlasovací lístky. Ve dnech voleb na žádost voliče 
okrsková volební komise vydá za chybějící, nebo jinak označené, hlasovací lístky nové.
4. Voliči bude umožněno hlasování poté, kdy prokáže svou totožnost a státní občanství. Totožnost a státní občanství 
prokážou občani České republiky platným občanským průkazem nebo cestovním pasem České republiky (možný též 
občanský průkaz s odstřiženým rohem a současně potvrzením o změně některého údaje, který se uvádí na občanském 
průkazu) a občané z jiného členského státu průkazem o povolení k pobytu. Neprokáže-li volič svou totožnost a státní 
občanství potřebnými doklady, nebude mu hlasování umožněno.
5. V době konání voleb lze požádat, aby volič mohl hlasovat mimo volební místnost. V takovém případě vyšle okrsková 
volební komise k voliči dva své členy s přenosnou volební schránkou. Tuto žádost je možno telefonicky uplatnit před 
konáním voleb na Městském úřadu v Libčicích nad Vltavou na tel. číslech 233 101 651, 233 101 654, 233 101 655  
a 233 101 656.             Ing. Pavel Bartoš, MBA, starosta
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Volby do zastupitelstev obcí a zastupitelstev městských 
obvodů a městských částí ve statutárních městech a do 
Zastupitelstva hlavního města Prahy a zastupitelstev jeho 
městských částí (dále jen „volby do zastupitelstev obcí“) 
vyhlásil prezident republiky svým rozhodnutím č. 85 
/2018 Sb. ze dne 23. května 2018. 
Volby do zastupitelstev obcí se konají ve dvou dnech, v pá-
tek 5. října 2018 od 14.00 hodin do 22.00 hodin a v sobotu 
6. října 2018 od 8.00 hodin do 14.00 hodin. 
Hlasování probíhá pouze ve volebních místnostech na 
území České republiky. 

Volič 
Voličem je státní občan České republiky, který alespoň 
druhý den voleb dosáhl věku nejméně 18 let a který je 
v den voleb v této obci, městě nebo hlavním městě Pra-
ze (dále jen „v této obci“) přihlášen k trvalému pobytu,  
a státní občan jiného státu, který v druhý den voleb dosáhl 
věku nejméně 18 let, je v den voleb v této obci přihlášen k 
trvalému pobytu a jemuž právo volit přiznává mezinárodní 
úmluva, kterou je Česká republika vázána a která byla vy-
hlášena ve Sbírce mezinárodních smluv (dále jen „volič“). 
Právo volit mohou cizinci realizovat pouze tehdy, pokud 
jsou u místně příslušného obecního úřadu zapsáni v do-
datku stálého seznamu voličů. 
V současné době je takovou smlouvou jen Smlouva o při-
stoupení České republiky k Evropské unii, na základě které 
mohou hlasovat v České republice i občané z jiných člen-
ských států Evropské unie s tím, že na základě judikatury  
a přímého účinku evropského práva postačuje namísto 
splnění podmínky přihlášení se k trvalému pobytu občana 
jiného členského státu EU též přihlášení se k přechodné-
mu pobytu v příslušné obci. 

Volební místnost 
Ve volební místnosti bude na viditelném místě vyvěšen hla-
sovací lístek označený nápisem „vzor“, prohlášení o vzdání 
se nebo odvolání kandidatury, pokud bylo doručeno do 48 
hodin před zahájením voleb (při zjišťování výsledků voleb 
se k hlasům odevzdaným pro takového kandidáta nepři-
hlíží) a dále případná informace o tiskových chybách na 
hlasovacím lístku s uvedením správného údaje. Volební 
místnost musí být pro každý volební okrsek rovněž vyba-
vena zákonem č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev 
obcí a o změně a některých zákonů, ve znění pozdějších 
předpisů, který musí být voličům na jejich žádost zapůjčen 
k nahlédnutí. 

Hlasování 
Hlasování na zastupitelských úřadech České republiky  

a hlasování na voličský průkaz ve volbách do zastupitelstev 
obcí není možné. 

Hlasovací lístek 
Hlasovací lístek pro volby do zastupitelstva obce může být 
vytištěn oboustranně. V takovém případě je na hlasovacím 
lístku uveden text Pokračování na 2. straně.
V záhlaví každého hlasovacího lístku je uveden název obce 
a počet členů zastupitelstva obce, který má být zvolen. Vo-
lební stranou může být politická strana, politické hnutí, 
jejich koalice, sdružení politických stran nebo politických 
hnutí a nezávislých kandidátů, individuálně kandidující 
nezávislý kandidát nebo sdružení nezávislých kandidátů. 
Údaj o členství jednotlivých kandidátů v politických stra-
nách nebo politických hnutích je na hlasovacím lístku uve-
den zkratkou. 
Na hlasovacím lístku těch volebních stran, u kterých bylo 
při registraci rozhodnuto o škrtnutí kandidáta, zůstává po-
řadové číslo, původně určené pro tohoto kandidáta, neob-
sazené. 
Hlasovací lístek je na konci textu opatřen otiskem razítka 
obecního úřadu, který plní pro danou obec funkci regist-
račního úřadu. 
Hlasovací lístek je starostou obce distribuován voli-
čům nejpozději 3 dny přede dnem voleb (2. října 2018).  
V případě, že dojde k jeho poškození nebo ztrátě, je mož-
né požádat ve volební místnosti okrskovou volební komisi  
o vydání nového hlasovacího lístku. 

Prokázání totožnosti a státního občanství 
Volič po příchodu do volební místnosti prokáže okrskové 
volební komisi svou totožnost a státní občanství. Totož-
nost a státní občanství prokážou občani České republiky 
platným občanským průkazem nebo platným cestovním 
pasem České republiky (možný též občanský průkaz s od-
střiženým rohem a současně potvrzením o změně některé-
ho údaje, který se uvádí na občanském průkazu) a občané 
z jiného členského státu průkazem o povolení k pobytu. 
Neprokáže-li volič svou totožnost a státní občanství po-
třebnými doklady, nebude mu hlasování umožněno. 

Úprava hlasovacího lístku a způsob hlasování 
Po obdržení úřední obálky, případně hlasovacího lístku, 
vstoupí volič do prostoru určeného k úpravě hlasovacího 
lístku. Pokud se volič neodebere do prostoru určeného pro 
úpravu hlasovacího lístku, nebude mu hlasování umožně-
no. Volič může upravit hlasovací lístek jedním ze způsobů: 
1. Označit křížkem ve čtverečku v záhlaví sloupce před 

názvem volební strany pouze jednu volební stranu. 
Tím je dán hlas kandidátům této volební strany v pořa-

JAK VOLIT ZASTUPITELSTVO V ROCE 2018
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dí dle hlasovacího lístku v počtu, kolik činí počet členů 
zastupitelstva obce, který má být v obci volen. 

2. Označit v rámečcích před jmény kandidátů křížkem 
toho kandidáta, pro kterého hlasuje, a to z kterékoli vo-
lební strany, nejvýše však tolik kandidátů, kolik členů 
zastupitelstva obce má být zvoleno. 

3. Kromě toho lze oba způsoby, popsané v předchozích 
bodech, kombinovat, a to tak, že lze označit křížkem 
jednu volební stranu a dále v rámečku před jménem 
kandidáta další kandidáty, pro které hlasuje, a to v li-
bovolných samostatných sloupcích, ve kterých jsou 
uvedeny ostatní volební strany. V tomto případě je dán 
hlas jednotlivě označeným kandidátům. Z označené 
volební strany je dán hlas podle pořadí na hlasovacím 
lístku pouze tolika kandidátům, kolik zbývá do počtu 
volených členů zastupitelstva obce. 

Volič vloží hlasovací lístek šedé barvy do úřední obálky 
šedé barvy. Po opuštění prostoru určeného pro úpravu 
hlasovacích lístků vloží volič tuto úřední obálku před okrs-
kovou volební komisí do volební schránky. 
Neplatné jsou hlasovací lístky, na kterých není označena 
ani volební strana a ani žádný kandidát, dále jsou neplatné 
ty, které nejsou na předepsaném tiskopise, hlasovací lístky, 
které jsou přetržené, a hlasovací lístky, které nejsou vlože-
ny do úřední obálky. Hlas voliče je neplatný, je-li v úřední 
obálce vloženo několik hlasovacích lístků do téhož zastu-
pitelstva. 
Konají-li se volby do zastupitelstev obcí společně s vol-
bami do Senátu, jsou úřední obálky a hlasovací lístky od 
sebe barevně odlišeny. Hlasovací lístek a úřední obálka pro 
volby do zastupitelstev obcí jsou barvy šedé, hlasovací líst-
ky a úřední obálka pro volby do Senátu jsou barvy žluté. 
Důležité je, aby při souběhu voleb byl hlasovací lístek šedé 
barvy pro volby do zastupitelstev obcí odevzdán do úřední 

obálky šedé barvy, jinak je tento hlas neplatný, a aby hlaso-
vací lístek žluté barvy pro volby do Senátu byl odevzdán 
do úřední obálky žluté barvy. 
Každý volič hlasuje osobně, zastoupení není přípustné.  
S voličem, který nemůže pro tělesnou vadu vybrat zvole-
ný hlasovací lístek anebo nemůže číst nebo psát, může být  
v prostoru určeném pro úpravu hlasovacích lístků příto-
men jiný volič, nikoliv však člen okrskové volební komise, 
a hlasovací lístek za něho vybrat a vložit do úřední obálky,  
a popřípadě i úřední obálku vložit do volební schránky. 

Hlasování v územně členěných statutárních městech  
a v hlavním městě Praze 
Do zastupitelstva městského obvodu nebo městské části 
územně členěného statutárního města anebo městské čás-
ti hlavního města Prahy má právo volit ten volič, který je  
v den voleb přihlášen k trvalému pobytu v tomto měst-
ském obvodu nebo městské části. 
Tento volič vloží hlasovací lístek pro volby do zastupitel-
stva územně členěného statutárního města nebo do za-
stupitelstva hlavního města Prahy (tento hlasovací lístek 
je označen na levém okraji svislým pruhem růžové barvy)  
a hlasovací lístek pro volby do zastupitelstva městského 
obvodu nebo městské části do jedné úřední obálky. 

Hlasování do přenosné volební schránky 
Volič může požádat ze závažných, zejména zdravotních, 
důvodů obecní úřad a ve dnech voleb okrskovou volební 
komisi o to, aby mohl hlasovat mimo volební místnost, 
avšak pouze v územním obvodu stálého volebního okrsku, 
pro který byla okrsková volební komise zřízena. V tako-
vém případě okrsková volební komise vyšle k voliči 2 své 
členy s přenosnou volební schránkou, úřední obálkou  
a hlasovacím lístkem.                                  čerpáno z webu MV ČR

Na koupališti stojí nová Bosá stezka. Chodí se po ní bez bot a pomáhá 
dětem i dospělým osahat si povrchy, které přes podrážku bot člověk už 
jenom stěží vyzkouší. A je to velmi příjemná záležitost!
Nápad postavit v Libčicích Bosou stezku poprvé padl na Facebooku ve 
skupině Libčice nad Vltavou. Předpokládám, že nápad už padl i dřív, ale 
právě v této skupině zazněl poprvé veřejně.
Okrašlovací spolek města Libčice nad Vltavou, jehož mám tu čest býti 
předsedou, si tuto myšlenku velmi rád adoptoval. Bosá stezka je ale doce-
la nákladná záležitost, takže najít na ni peníze nějaký čas trvalo.
Nakonec výstavbu Bosé stezky zaplatil zčásti Okrašlovací spolek díky 
podpoře grantu T-Mobile Mluvme spolu a zčásti stavbu zaplatilo město 
Libčice nad Vltavou. Oběma jim za to patří velký dík.
Bosá stezka je z kvalitních materiálů, takže ačkoli je obrubník ze dřeva, 
měl by podle dodavatele v zemi vydržet jen s běžnou údržbou hezkou 
řádku let. Ke stezce jsou i nové lavičky a informační tabule v podobném 
přírodním stylu.
Bosá chůze je vynikající prevencí proti většině ortopedických problémů, 
zejména plochým nohám nebo vbočenému palci. A je to také velmi pří-
jemná masáž chodidel.
Oficiální přestřihnutí pásky a první bosý krok bude v sobotu 15. září v 
15:50. Stezka je už ale kompletně hotová, takže si ji přijďte na Libčickou 

plovárnu vyzkoušet. Volno na ní samozřejmě bude i v době, kdy už bude 
na koupání v bazénu poněkud zima.

Jiří Sochor, 
předseda Okrašlovacího spolku města Libčice nad Vltavou

PROJDĚTE SE BOSOU STEZKOU NA KOUPALIŠTI
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05. 9. Posezení u kávy a čaje
12. 9. Ženy na cestách - četba
19. 9. Procvičování paměti
26. 9. Program dle dohody

Kureishi, H.: Vůbec nic, Slovart 2018
Michie, D.: Dalajlamova kočka, Synergie Publishing SE 2013
Murakami, H.: Kronika ptáčka na klíček, Odeon 2018 
Palán, A.: Raději zešílet v divočině. Setkání se šumavskými 
    samotáři, Prostor 2018
Perry, S.: Nestvůra z Essexu, Argo 2018
Rolstad, L.: Vlčí ostrov, Kniha Zlín 2018
Vargas, F.: Neptunův trojzubec, Argo 2018

PRO ŠKOLÁKY
Atlas jídla celého světa, KK 2017 
Fischerová, D.: Pohoršovna, Mladá fronta 2014 
Lobel, A.: Prasátko na útěku, Albatros 2018 
Objevuj s úsměvem. Dinosauři, KK 2018 

Termíny svozu BIO popelnic

 10. 9. 2018        37. týden

 24. 9. 2018        39. týden

TERMÍNY UMÍSTĚNÍ KONTEJNERŮ
v r. 2018

SOBOTA

   8. 9. 2018

 10. 11.  2018

 
Kontejnery budou v době od 8:00 do 12:00 

umístěny na obvyklých místech.

SRAZ SEDMDESÁTNÍKŮ
Srdečně zveme 

spolužáky a spolužákyně bývalé 9.B, 
kteří se letos dožívají 70 let,

na setkání, které se bude konat:

9. září 2018 v 15:00 
v restauraci Na plovárně

Přijďte se pobavit a zavzpomínat.

NEBEZPEČNÝ ODPAD
Fyzické osoby mohou odevzdat ZDARMA níže uvedené nebezpeč-
né odpady: 
Zářivky a výbojky, autobaterie a monočlánky, použité oleje a použité 
olejové filtry, vč. obalů, použité fritovací oleje, barvy a laky, včetně 
obalů, kyseliny, rozpouštědla, čističe a další domácí chemii, nádobky 
od sprejů, staré a nepotřebné léky.
Ve úterý 16. října 2018 na následujících stanovištích: 
16:00 - 16:40 Letky – křižovatka ul. Letecká s ul. K Přívozu 
 - proti bývalé samoobsluze 
16:45 - 17:30 Libčice - náměstí Svobody 
17:35 - 18:00 Chýnov - sídliště Pod Saharou (parkoviště v prosto-

ru bývalé kotelny)

KLUB SENIORŮ NA CESTÁCH
V první polovině letošního roku jsme absolvovali 5 výletů a navštívili 
jsme deset krásných míst naší vlasti.
V září se ještě vydáme na:
13. 9.  Zámek Krásný Dvůr, Stekník a Valeč
20. 9.  Šluknovský zámek a poutní místa Šluknovského výběžku
Pokud by měl někdo o některý výlet  zájem, je třeba zatelefonovat na  
č. 725 865 826. Rádi vezmeme mezi sebe i nečleny Klubu seniorů.

Jana Janovská
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Od konce letošního léta bude cestujícím v městské hromadné 
dopravě v Praze a ve Středočeském kraji k dispozici rozšíře-
ná služba platby za jízdné. Cestující budou mít na výběr mezi 
více platebními kanály. Dojde tak k zásadní modernizaci stá-
vajícího systému odbavování v hromadné dopravě. Hlavním 
prvkem je digitalizace a propojování systémů.
Díky novému odbavovacímu systému budou moci cestují-
cí dojíždějící ze Středočeského kraje konečně využít jeden 
platební systém pro celou jízdu, což zajisté ocení více než  
100 000 osob, které denně do Prahy ze Středočeského kraje 
dojíždí. 
Na co se můžete těšit? 
Nově si cestující bude moci zvolit nosič svého dlouhodobé-
ho časového kupónu. Buď jím bude jako dosud Lítačka, nebo 
bude nově moci využít bezkontaktní bankovní kartu Visa 
nebo Mastercard, které jsou běžně v České republice vydává-
ny a vlastní je většina obyvatel. 
Dalším novým nosičem dlouhodobého časového jízdného 
bude In Karta ČD, který zajisté využijí ti, kteří cestují často 
vlaky ČD. 
Dlouhodobé časové jízdné se bude nahrávat na bezkontakt-
ní bankovní karty nebo In Kartu ČD stejně jako na Lítačku. 
Tedy přes e-shop PID Lítačky www.pid.litacka.cz (ten bude 
spuštěn souběžně se spuštěním regionálního dopravního 
systému PID Lítačka), nebo jako doposud na přepážkách ve 
Škodově paláci, či v některém z předprodejních míst ve stani-
cích metra. 
Nový e-shop PID Lítačky umožní nákup z pohodlí domova  
a cestující si budou moci zakoupit libovolnou časovou jíz-
denku (na 30 dní až jeden rok) a už si nebudou muset chodit 
dlouhodobý kupón aktivovat k validátorům ve stanicích met-
ra. Jízdenka bude na kartě aktivována nejpozději 60 minut po 
jejím zaplacení.
Součástí regionálního dopravního systému PID Lítačka je  

i nová uživatelsky přívětivá mobilní aplikace PID Lítačka, kte-
rá nahradí mobilní aplikaci PID Info. Novou aplikaci si ces-
tující můžou stáhnout zdarma, a prostřednictvím této bude 
možné zakoupit si všechny druhy krátkodobých jízdenek 
platné od několika minut do tří dnů. 
Mobilní aplikace PID Lítačka cestujícím umožní:
- vyhledat aktuální spojení a nejlevnější lístek pro toto spoje-

ní; 
- nakoupit jednorázové jízdné; 
- pozdější aktivování jízdného (při nástupu do vozu); 
- přeposlání jízdenky třetí osobě; 
- vyhledávání aktuálního spojení včetně výluk a omezení; 
- zobrazení aktivní mapy zastávek dle polohy uživatele; 
- přehled parkovišť komerčních a městských parkovišť P+R  

s informacemi o jejich aktuální obsazenosti.
V současné době je možné si v aplikaci PID Lítačka zakoupit 
pouze krátkodobé časové jízdné, do konce roku bude ovšem 
cestujícím prostřednictvím této mobilní aplikace umožněn 
nákup i dlouhodobých časových kupónů. 
V rámci nového systému PID Lítačka bude spuštěn také zcela 
nový webový portál www.pid.litacka.cz s přehledným e-sho-
pem, kde si pohodlně cestující zakoupí nejen jízdní kupóny, 
ale v e-shopu si taky bude možné: 
- nakoupit jízdné dle vybraných pásem včetně kalkulace ceny; 
- nahrát kupon na Lítačku, bezkontaktní bankovní kartu, IN 

kartu ČD; 
- aktivovat kupón online (již nebude nutné chodit k validáto-

ru v metru); 
- nastavit upozornění na vypršení platnosti kupónu (to bude 

zasíláno buď formou SMS či na e-mail); 
- změnit nosič během platnosti kupónu; 
- přes jednu registraci možnost spravovat více účtů (využijí 

především rodiny a firmy pro své zaměstnance). 
Mgr. Kristýna Schwartzová, Marketing & PR

Představujeme 
nový regionální 
dopravní systém 
PID Lítačka
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JAK JSME INVESTOVALI DO MAJETKU MĚSTA?
Již tři volební období, díky hlasům voličů, pracuje na radnici SNK Liběhrad. Dvě volební období samostatně a ve třetím  
v koalici Liběhrad, ANO 2011 a TOP 09. 
V rámci kontinuální práce při řízení města a svědomitého hospodaření s financemi se po celé dvanáctileté období dařilo plá-
novitě připravovat a realizovat nové investice a velké opravy do majetku města, který je třeba stále udržovat na dobré úrovni 
a provádět jeho postupnou modernizaci.
Celkem se proinvestovalo v letech 2007 – 2018: 154 924 000 Kč
Za poslední volební období 2015 – 2018 je to částka: 48 881 000 Kč

Investice v jednotlivých letech v milionech Kč.
Rok 2007 2008 2009 2010 2011 2012 2013 2014 2015 2016 2017 2018 Celkem
Částka 4848 8339 33881 14059 17085 6496 8033 13302 5735 16900 13001 13245 154924 

Jaroslav Čermák, správa majetku města

Fasády domů Letecká 426 a Kolonie 411.

Přístavba nového pavilonu MŠ.

Fasáda a zateplení domu pečovatelské služby.
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Fasáda ZUŠ.

Rekonstrukce komunikace v ulici Družstevní.

Přední plot ZUŠ.

Střecha ZUŠ.

Úprava povrchů ploch před kostelem sv. Bartoloměje.

Rekonstrukce komunikace v ulici K Sídlišti.

Parkovací stání za domy Letecká 539 - 542.

Splašková kanalizace U Krytu.

Úprava objektu bývalé samoobsluhy na služebnu Policie ČR.
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Komunální volby jsou hlavním mechanismem zastupitelské demokracie, 
kterým občané vybírají zastupitele, aby se po dobu čtyř let podíleli na 
správě města. Občané dávají uchazeči mandát, aby po stanovenou dobu 
spravoval a rozvíjel město dle svého volebního programu, kterým oslovil 
voliče. 
Konec dalšího volebního období mě logicky vede k bilancování toho, co 
se podařilo za poslední čtyři roky udělat. Přestože nerad hodnotím prá-
ci ostatních a raději se dívám, jaké výsledky zůstaly za mnou, nedá mi 
neohlédnout se zpět do roku 2014 na volební sliby všech volebních sub-
jektů a na to, jak byly jejich sliby plněny, případně prosazovány, neboť 
vše vysněné nemusí být pro objektivní překážky splnitelné. Jako starosta 
jsem řídil jednání všech zastupitelstev města, a tak předkládám veřejnosti 
a zastupitelům svůj pohled na proběhlé volební období, a to jak z hlediska 
slibů jednotlivých subjektů, tak i jejich výsledků.

Koalice Liběhrad/TOP 09/ANO2011
Koalice nabídla voličům především investice do technické infrastruk-
tury, školství, kultury a sportu, sociální oblasti, místního hospodářství  
a dopravně inženýrských sítí. Je třeba konstatovat, že se nepodařilo  
zrealizovat asi 10% přislíbených akcí, naproti tomu se realizovalo cca 30% 
potřebných akcí navíc, jež volební program neobsahoval, ale které byly 
operativně vyřešeny. 
Například se nepodařilo revitalizovat libčickou náplavku, přestože byly  
v roce 2015 projednávány v zastupitelstvu města přípravné kroky. Pro-
blém nastal v blokaci prodeje pozemků hlavní okružní trasy a v problema-
tice zakládání staveb na povodňových píscích. Dále se nepodařilo realizo-
vat lesopark a naučnou stezku v části Chýnovského háje, přestože finance 
zajistily Lesy ČR. Důvodem byl neoblomný záporný postoj odboru ži-
votního prostředí při MěÚ Černošice. Komunitní a mateřské centrum 
s klubovnami čeká na rozhodnutí strategického plánu o jeho umístění, 
náhradou bylo prozatím realizováno důstojné zázemí pro SDH Libčice, 
který rovněž pracuje s mládeží. 
Plnění volebních slibů Liběhradu a koaličních partnerů mohou vidět ob-
čané především v dokončených akcích, jako je budova ZUŠ, komfortní 
přístavba mateřské školy, včetně nové kuchyně, zbrusu nová služebna 
Policie České republiky, díky níž mohlo místní oddělení zůstat ve městě, 
nové komunikace a chodníky například v ulici K Sídlišti, plocha před ka-
tolickým kostelem, točna v Zahrádkách, chodník Kralupská a další menší 
akce, nově upravené pietní místo v parku náměstí Svobody, opravená bu-
dova pečovatelské služby, modernizace komunální techniky, vycházkový 
koridor pro pejskaře podél Vltavy v Letkách. Další nemalé investice a pro-
vozní prostředky byly dle volebního programu realizovány ve školství a  
v obnově a rozšíření dětských hřišť. Ještě letos bude realizována i převrat-
ná modernizace a rozšíření sběrných míst formou polozapuštěných kon-
tejnerů na sídlišti Sahara a tolik chybějící záchytné parkoviště u nádraží. 
Zároveň soukromý investor ve spolupráci s městem dokončil investiční 
přípravu zdravotně sociálního zařízení a čeká na vyjádření MěÚ Černoši-
ce. Dle posledních informací by objekt měl obsahovat i lůžka LDN.
K tomu jsme prosadili novou autobusovou linku, zahájili realizaci stra-
tegického plánu města financovanou z dotace a další. Tyto volební sliby 
byly plněny zpracováním potřebných dokumentů a pravidelným zařazo-
váním akcí do rozpočtu města. Samozřejmě také maximální účastí koalič-
ních zastupitelů na jednáních zastupitelstva a 100% kladným hlasováním. 
S hlasy opozice, tedy LOS a ODS, ve většině případů nešlo počítat, a to 
překvapivě (a bohužel) i u akcí a projektů, ve kterých byla programová 
shoda. 

Opoziční subjekty - LOS a ODS 
LOS - do náplně svého volebního programu vložil mnoho potřebných 
projektů, jako bylo dokončení rekonstrukce a zvýšení kapacity mateřské 
školy, rekonstrukce a modernizace ZUŠ, stavba domu s pečovatelskou 
službou, městský stadion-nová sportovní hala, vyhlídka Liběhrad, služba 
levného odvozu písku občanům, hudební festival Libčická Hašlerka, spo-
lupráce s okolními obcemi a zahraničím, uživatelský plán pro kompletní 
rekonstrukci areálu Ludvík, revitalizace náplavky, využití evropských fon-
dů a další finanční podpory školám, sportu a kultuře. Velmi populistický 
byl i slib vylepený pár dní před volbami, že budou odpady a koupaliště 
pro občany města zdarma. I z toho slibu nakonec nebylo nic.

ODS – v programu chtěla usilovat o zvýšení kapacity mateřské školy, 
podporu zkvalitnění výuky ZŠ, podporu ZUŠ a její rekonstrukce, vý-
stavbu dětských hřišť, výstavbu malého krytého bazénku na koupališti, 
prevenci rizikového chování dospívajících, zajištění příměstského tá-
bora, denní stacionář pro seniory, osazení laviček pod stromy, výstavbu 
bezbariérových chodníků, cvičební prvky pro dospělé, zavedení noční 
linky MHD do Libčic, bezpečnost a kulturu na nádraží, parkovací místa 
na Sahaře, podporu kultury a aktivních občanů, podporu podnikatelů,  
wellness centrum na koupališti, sportovní halu Sokolu, hřiště pro free 
style in line dráhu, vybudování cyklostezky po obou březích, podporu 
zeleně, více míst pro tříděný odpad, vycházkové trasy, chodníky, oživení 
náplavky, urbanistickou studii náměstí, nalezení optimálního využití pro 
areál Ludvík, zpřístupnění Liběhradu a mnoho dalších drobnějších vy-
lepšení veřejného života včetně podpory dotačních titulů.

Co říkají fakta
Role opozice je v mnohém nevděčná a prosazování svého programu z její 
pozice je obtížné. Přesto při konstruktivních debatách a racionální práci 
bez zbytečných emocí je možné, aby i opoziční subjekty své názory doká-
zaly prosadit. Už jen proto, že v mnohých tématech, důležitých pro obča-
ny našeho města, je snadné najít shodu napříč všemi subjekty zastupitel-
stva. Je mi osobně líto, že se to v naprosté většině případů bohužel nestalo. 
Kromě hlasů koaličních zastupitelů se tak nedostalo podpory mnoha 
projektům, které jsou toho příkladem. 
Již na prvním zastupitelstvu opozice nehlasovala pro dotační smlouvu na 
nákup nového zařízení Multicar za cca 4 mil. Kč, které již vykonalo mno-
ho práce pro město a umožnilo svoz a ekologickou likvidaci bioodpadu 
ve vlastní režii. 
Na následujícím zastupitelstvu LOS nepředložil návrh na posílení kapi-
toly - odpady o 1,5 mil Kč, a další statisíce na koupaliště, aby plnil svůj 
horký volební slib - odpady a koupaliště zdarma. Podotýkám, že i bez vo-
lebního slibu jsme na základě příznivého ekonomického vývoje poskytli 
od roku 2018 výrazné slevy a osvobození od poplatku za odpady, čímž  
v současné době patří výše našeho poplatku k těm nejmenším.
V roce 2016 opozice, vyjma jednoho člena ODS, nehlasovala pro investi-
ce, které mimo jiné obsahovaly i rekonstrukci a zvýšení kapacity mateřské 
školy, rekonstrukci služebny policie, rekonstrukci střechy a fasády ZUŠ, 
přestože ODS měla zvýšení kapacity MŠ a rekonstrukci ZUŠ jako jeden  
z hlavních bodů svého programu.
V roce 2017 opozice nehlasovala pro investice, které obsahovaly úpravu 
plochy u katolického kostela, parkoviště Ludvík, chodníky, park na nám. 
Svobody, rekonstrukci pomníku, kanalizaci u Krytu a jiné položky. Opět 
můžeme najít shodu s jejich volebními programy.
V roce 2018 opozice, vyjma jednoho zastupitele za ODS, nehlasovala pro 
polo podzemní kontejnery na separovaný odpad, hřiště AFK, investice 
do dětských hřišť a jiné. A opět je možné pozorovat shodu s volebním 
programem.
Jakkoli se výše uvedený text může zdát někomu kontroverzní, je opřený  
o prokazatelná fakta, která si každý může najít v zápisech ze zastupitelstev. 

Závěr k zamyšlení
Mnohokráte jsme na jednání zaslechli výtky typu - materiály jsou nedo-
statečně připraveny, je třeba bod odložit, a podobně. Jednací řád zastu-
pitelstva však umožňuje zastupiteli dotazovat se dlouho před jednáním, 
což se nestávalo a k rozporování předložených bodů docházelo přímo 
před hlasováním. Kdyby materiály nebyly dostatečně připraveny, nešlo 
by akce zrealizovat, což se naštěstí nestalo. 
Zlepšení komunikace a oproštění se od předsudků je, myslím, důležitým 
krokem k lepšímu rozvoji města, ať bude město vést jakýkoli volební sub-
jekt. Další volební období bude v mnohém klíčové. 
Na účtu města se přes výše uvedené investiční i neinvestiční akce poda-
řilo vygenerovat přebytek téměř 30 milionů Kč, který městu v budoucnu 
umožní větší investiční akce, jako je spolufinancování budoucí sportovní 
haly, spolkového domu, rozšiřování kapacit MŠ a ZŠ. 
Výše uvedený popis minulých čtyř let, kdy jsem měl tu čest pracovat pro 
obyvatele našeho města, je vyjádřením mého názoru. To, jak s chodem 
města byli spokojeni občané, nám řeknou výsledky komunálních voleb  
z 5. a 6. října 2018.                                    Ing. Pavel Bartoš, MBA, starosta města

HODNOCENÍ ZA OBDOBÍ 2014-2018, ANEB KDO CO SLIBOVAL…
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SPOLEČNĚ PRO LIBČICE!

Ing. Pavel Bartoš, MBA 
(63 let) starosta města

Olga Mračková
(42 let) redaktorka

Ing. Vladimír Douša
(60 let) technik

Hannah Bartíková
(64 let) výtvarnice

Prof. Ing. Jaromír Šantrůček, CSc.
(66 let) vysokoškolský pedagog

Jiří Trdlica
(43 let) mistr výroby

Doc. Ing. Vít Penížek, PH.D.
(40 let) - vysokoškolský pedagog

Ing. Vladimír Urbánek
(72 let) ekonom

Ing. Jana Ulbriková
(57 let) ekoložka

Ing. Zuzana Bělohradská
(47 let) - ekonomka

Ondřej Veszelei
(30 let) finanční poradce

Tomáš Hykeš
(55 let) informatik

Jaroslav Čermák
(52 let) technik

Lukáš Reichel
(37 let) obchodní zástupce

Zuzana Pecková
(30 let) projektantka

O váš hlas se ucházejí:

Více o nás a volebním programu najdete na:
www.libehrad.cz

www.facebook.com/libehrad
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Čtyřleté volební období kvapem míří do 
finále, zbývá již pouhý jeden měsíc. Začát-
kem října bude jen na vás, jaké nám dáte 
hodnocení, jak jste byli spokojeni s naší 
prací pro město, jak jsme si vedli. I my bi-
lancujeme. Mnoho akcí co se podařilo, pár 
věcí jsme mohli udělat i lépe. 
Libčický občanský spolek LOS prošel za 
ty čtyři roky vývojem, který jste mohli spolu s námi zblízka 
sledovat. LOS rostl, sílil, až dozrával k dospělosti a celý čas se 
aktivně snažil o zpestření společenského dění ve městě, plnil 
sny a přání svá i ta vaše. Tak se stalo, že se podařilo uskutečnit 
velké množství akcí. Založili jsme a udrželi tradici hudební-
ho setkání Libčická Hašlerka, uváděli Rybovu mši vánoční, 
opakovaně zorganizovali přehlídky outdoorových filmů, ote-
vřeli Letní kino i kino v Kotelně, připravili výtvarné dílny pro 
děti, uspořádali adventní jarmark i první farmářské trhy. Nic 
z toho by nemělo smysl organizovat nebýt vás, kteří jste se 
spolu s námi akcí účastnili a dávali nám tak svou přítomností 
najevo, že zájem o takové aktivity v Libčicích je, a že jdeme 
správným směrem. I díky vám tak měli členové spolku LOS 
chuť a odvahu pustit se do přípravy nových projektů. Část 
z nich by se však uskutečňovala obtížně, nebýt finančních 
příspěvků různých institucí, místních občanů, ale i dotací  

z městského rozpočtu. Každé podpory, 
která nám umožňuje pokračovat v rozšiřo-
vání pestrosti naší činnosti si velmi ceníme 
a děkujeme za ni.
Práce v zastupitelstvu města nás zaměst-
návala po celou dobu průběžně, nezahá-
leli jsme v něm. Naše aktivita zesílila před  
3 lety poté, co jsme začali společně s mno-

ha dobrovolníky pracovat na strategickém plánu města, sbíra-
li jsme podklady pro analýzu města, diskutovali a připomín-
kovali zpracované dokumenty. Všichni zúčastnění pravidelně 
věnovali část svého volna tvorbě tohoto nového a pro město 
významného dokumentu. Všem vám za to náleží zasloužený 
dík. Stejně jako dalším, kteří nám byli oporou v přípravách na 
jednání zastupitelstva. 
Máme respekt i ke kolegům v zastupitelstvu, kteří dokázali 
věcně a konstruktivně diskutovat nad projednávanými pro-
blémy a chápali, že rozdílnost názorů není na závadu, nýbrž 
může být příležitostí pohlédnout na věci z jiného úhlu, jiný-
ma očima a nalézat nová řešení. Dík patří i jim.
Naši práci pro město chceme dál rozvíjet, a proto se spolu s 
dalšími opět ucházíme o přízeň voličů v podzimních volbách. 

Za Libčický občanský spolek LOS
Ing. Petra Pelešková

DÍKY, ŽE JSTE TU BYLI S NÁMI
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První veřejné projednávání
Poslední červnové pondělí se v našem kulturním domě ko-
nalo první veřejné projednávání. Oba zhotovitelé krátce 
představili výstupy analytické části. Následná diskuze byla 
velmi podnětná. Žhavým tématem byla plánovaná výstavba 
nových bytů.
Nová výstavba 
Dotazníkové šetření mezi obyvateli potvrdilo celkovou spo-
kojenost s životem v Libčicích. Lidé především oceňují klid-
né prostředí. Protože většina z nich dojíždí za prací do Prahy, 
vrací se do Libčic jako do oázy klidu a pohody. Je to jedna z 
největších předností života v Libčicích, proto jsou také po-
chopitelné jisté obavy z avizované bytové výstavby. 
Zástupce společnosti Skanska Reality Ing. Martin Horálek 
představil záměr společnosti realizovat bytový projekt Park 
Cihelka, kdy v časovém horizontu cca 10 let by v pěti eta-
pách mělo být postupně vybudováno celkem cca 250 bytů 
(kombinace bytových domů, řadových  a rodinných domů). 
První fáze počítá s vybudováním jednoho bytového domu  
o třech nadzemních sekcích s celkem 57 bytovými jednotka-
mi v lokalitě za budovou ZUŠ a kapacitou cca 80 parkovacích 
míst, převážně umístěných do suterénu domu. Dále Ing. arch. 
Patrik Hoffman představil projekt na revitalizaci části území 
šroubárny, které bude zahrnovat bydlení, prostory pro pod-
nikatelské aktivity a služby. 
Kromě těchto dvou projektů je v území katastru města ještě 
několik rozvojových lokalit, které se postupně transformují 
převážně na bydlení. Tyto oblasti však prozatím nejsou ak-
tuální, nebo jsou v rané fázi příprav. Úkolem vedení města je 
bytovou a jinou výstavbu citlivě usměrňovat a vést intenziv-
ní diskuzi o podobě zástavby s investory. Není tedy důvod  
k obavám, naše město se poučilo z nešťastných příkladů „sa-
telitů” v okolí Prahy. Změny, jež jsou nevyhnutelné, budou 
pozvolné, aby se eliminovaly negativní dopady na fungování 
města. 
Úprava dokumentů
Červenec a srpen se nesl v duchu úpravy dokumentů analy-
tické části strategického plánu. V týdnu od 23. 7. proběhlo 
první jednání pracovních skupin, které mělo za cíl diskutovat 
nad potenciály a riziky města, jež vyústí ve SWOT analýzu.  
V tomto týdnu také proběhla organizovaná procházka měs-
tem za účasti zhotovitele urbanistické studie a dalších odbor-
níků ze supervizního týmu. 
Další jednání pracovních skupin se konalo v termínu 13. 8. 
až 15. 8. Zde se již projednávaly konkrétní návrhy. Jednání 
moderuje zhotovitel, který následně zpracovává výstupy  
v podobě stručného zápisu a sumarizuje závěry. Atmosféra 
ve skupinách je velmi podnětná a přínosná. Je evidentní, že 
lidé mají o své město zájem a chtějí se podílet na jeho rozvoji. 
Děkuji všem zapojeným za jejich čas, který si našli uprostřed 
prázdnin a věnovali se tématu strategického plánování. 
Své připomínky a náměty můžete zasílat na 
koordinatorsp@libcice.cz. Mgr. Kateřina Hrachovcová

koordinátor strategického plánování 
(článek uveřejňujeme s cca měsíčním zpožděním, neboť byl redakci dodán 
po uzávěrce)

Živá diskuze nad projekty strategického plánu
Letošní horké letní měsíce se nesly v duchu příprav pro-
jektových záměrů. Konečně jsme ukončili analytickou část  
a přikročili ke konkrétním návrhům, jak v následujících le-
tech rozvíjet naše město. 
První setkání pracovních skupin v týdnu od 23. července 
mělo za cíl ujasnit si jaké jsou silné a slabé stránky města  
a jasně definovat potenciály rozvoje města. Jednání pracov-
ních skupin probíhalo po tři dny v odpoledních hodinách. 
Diskuze byly vedeny po jednotlivých tématech –  ekonomi-
ka města, životní prostředí, správa a řízení města, doprava  
a bydlení, školství, kultura a sport. Řízená diskuze byla pod-
kladem pro tvorbu SWOT* analýzy každé oblasti. Tuto ana-
lýzu všechny pracovní  skupiny aktualizovaly během svého 
druhého setkání, jež se uskutečnilo v polovině srpna, tedy od 
13. do 15. srpna. Upravenou SWOT analýzu schválila strate-
gická komise začátkem září. 
Členové pracovních skupin během prvního srpnového týd-
ne navrhli své projektové záměry, které zhotovitel následně 
roztřídil dle oblastí a definoval opatření pro každou oblast. 
Během srpnového setkání skupin byly všechny návrhy pro-
jednány. Úkolem pro poslední setkání členů pracovních sku-
pin plánované na druhý zářijový týden (10. - 12. září) je určit 
priority vybraných projektů na škále 1 až 3 podle čtyř zá-
kladních hledisek. Na zářijovém jednání zhotovitel strategic-
kého plánu společnost AQE advisors a.s. představí koncept 
návrhové části, která bude ještě upravena podle připomínek 
členů pracovních skupin a týmu odborných konzultantů.  
V průběhu října by měla proběhnout finalizace návrhové 
části, která bude začátkem listopadu představena občanům 
během veřejného projednání strategických dokumentů. 
80 navrhovaných projektů
Jednou ze základních podmínek projektu, které nám diktuje 
poskytovatel dotace, je zapojení veřejnosti. Dle dlouholetých 
zkušeností společnosti AQE advisors a.s., která zpracováva-
la desítky podobných strategických plánů, jsou v Libčicích 
občané opravdu velmi aktivní. Nestává se jim často, aby se  
v návrhové části sešlo 80 projektových námětů. Úkolem zho-
tovitele je projekty zhodnotit a dle určených priorit od členů 
pracovních skupin posunout do popředí ty projekty, které 
jsou vnímány jako důležité a naléhavé. 
Atmosféra během jednání byla podnětná a konstruktivní, 
přes zdravě rozdílné názory se podařilo dojít k rozumnému 
kompromisu. Zatím se však jednalo pouze o tom, co by se 
v Libčicích všechno mohlo udělat, klíčová bude shoda nad 
projekty, které by se měly realizovat v nejbližších letech. To 
je obsahem implementační části strategického plánu, jež se 
bude připravovat na podzim tohoto roku. 
Děkuji všem za čas, který věnovali návrhové části a těším se 
na další spolupráci. Své připomínky a náměty můžete zasílat 
na koordinatorsp@libcice.cz.

* SWOT - analytický přístup popisující silné a slabé stránky, hodnotící rozvojové příle-
žitosti a vlivy dlouhodobě ohrožující vývoj města 

Mgr. Kateřina Hrachovcová
koordinátor strategického plánování



JAK TO VIDÍ
Během tvorby dokumentů strategického plánu zaznělo pár zajímavých 
myšlenek, se kterými stojí za to seznámit širší veřejnost. V následují-
cím textu najdete úvahu RNDr. Jiřího Sádla, CSc., náměty doc. RNDr. 
Miroslava Marady, Ph.D. a popis projektu Ing. arch. Patrika Hoffmana. 
Věřím, že pro vás budou následující řádky inspirativní.

Jak to vidí RNDr. Jiří Sádlo, CSc., člen supervizního týmu:
Libčice nad Vltavou - ostrov stability v nejistém vývoji okolní krajiny
Dlouhodobý vývoj celého okolí Prahy je těžko odhadnutelný a časem bude 
muset reagovat na spoustu jevů, které dnes neznáme. Růst okolních obcí, 
dálnice a velké silnice, zemědělství a rekreace, např. pole versus golf a in line 
dráhy, sociální vývoj. Z toho plyne, že jediný pevný bod, který máme, jsou 
právě Libčice. Stabilita, říká systémová ekologie, ovšem neznamená nutně 
jen konzervativismus, nehybnost, odolnost vůči změnám, retro skansen sta-
rousedlíků. Stabilita může být chápána jako pružnost, schopnost reagovat 
na změny a vyvíjet se tak, aby budoucí stadia byla variací na dosavadní 
proměny (místo toho, aby vývoj úplně trhal kontinuitu a pokaždé zrušil vše 
předchozí). Tohle by mělo platit nejen pro zástavbu. Znamená to například 
zachovat a cíleně podpořit přímo ve městě a v lidech „nezbytnou špetku ven-
kova“ – což je přesně to, co Praze moderní zástavba sebrala, na rozdíl třeba 
od Paříže a Vídně. 
Co Libčice tedy stručně z našeho pohledu charakterizuje, v čem jsou zvlášt-
ní? Údolí a řeka. Město vzniklé srůstem tří vesnic (Libčice, Chýnov a Letky) 
ve svahu. Hlavní třída a průmyslová zóna naopak na rovině. Nahoru jdou 
modernější struktury a přitom víc přírody a výhledu. 
• Betlémská krajina, tedy vertikálnost. Prolínání výškových úrovní a plynulé 
otvírání prostorů.
• Je kde se inspirovat, např. mnohé obce od Děčína po Litoměřice. Taky Kar-
lovy Vary a Kadaň. Nakonec San Francisko, Ammán, severní okraj Tehe-
ránu, Smíchov, Libeň. 
• Hrana údolí je tvrdá hranice. Jakmile se dopustí, aby se město rozlilo nad 
údolí na plošiny k Tursku a dále, dopadnou Libčice jako už dopadla Praha 
- skončí v sídelní kaši. Čili tu fádní polní krajinu nad městem nutně potřebu-
jeme zachovat jako izolaci. A tu hranu taky. 
• Naopak tolik nevadí kontinuita u řeky, to je naopak prostor k integraci, 
pevný základ.
Výhody malého města za Prahou jsou ohromné. Kdybych se měl stěhovat 
do Libčic, budu si od toho slibovat výhody města a výhody vesnice bez jejich 
nevýhod. Výhody města obstarává zčásti Praha. A vesnice - za hodinu jsem 
slyšel „dobrý den” asi stokrát, tady se ještě všichni zdraví.
Některé výhody města ani nejsou s výhodami vsi kompatibilní, nedá se to 
volně kombinovat. A když se projekt nepovede, skončí to opačně: nevýhody 
města a nevýhody vsi. A když převáží náplava ctitelů města a civilizace, 
dopadne to taky tak.
Ráz malého města není nutně dán počtem obyvatel, ale vztahy a funkcemi 
– urbanismus leccos dokáže moderovat, i když město poroste. 

Toto je pouze část úvahy pana Sádla a věřím, že v dalším vydání Libčic-
kých novin najdeme prostor pro pokračování. 

Jak to vidí doc. RNDr. Miroslav Marada, Ph.D. , člen supervizního 
týmu:
Úkryt v lůně přírody 20 minut za Prahou
Libčice mají do značné míry unikátní geografickou polohu – jsou na dohled 
od české metropole, tedy v mimořádně exponované poloze. Zároveň jsou 
díky jedinečné přírodní situaci v krajině svým způsobem „skryty“ a „uzavře-
ny“. Suburbanizační procesy, masivně rozvinuté v okolních obcích, tu tedy 
po roce 2 000 nenastaly s takovou intenzitou. Toto specifikum je určující pro 
genius loci Libčic a je to také jejich hlavní hodnota, pro kterou je obyvatelé 
mají rádi a chtějí ji zachovat.
„Zapadlost“ Libčic se jeví pouze při pohledu z automobilu. Díky železnici 
má spojení s hlavním městem nadstandardní kvality. Ačkoliv automobili-
zace společnosti je téměř všeobecná, povltavský koridor je pro život Libčic 

zásadní, více než je tomu v jiných obcích. Proto je třeba si této osy ve strategii 
náležitě všímat.
Jak udržet klidný ráz města? A jak přitom udržet životaschopnost služeb, 
škol, ordinací…? Jinými slovy kolik a kde stavět a jak podpořit rozvoj míst-
ních služeb, života obce?
Jak využít povltavský koridor pro rozvoj města „v mezích slušnosti“? Podél 
Vltavy mohou přijet nerušící turisté na kole, lávka stáhne spoustu cyklocest 
do Libčic, které z toho mohou skrze služeb na náplavce těžit. 
Je malé šroubárenské muzeum příliš odvážnou vizí? 
Jednou ročně hudební festival v průmyslové zóně? 
Loftové byty ve šroubárně? 
Nějaký nerušící provoz typu potravinářská výroba navazující na zeměděl-
ské okolí? 

Jak to vidí a plánuje Ing. arch. Patrik Hoffman, spoluautor projek-
tového záměru revitalizace části průmyslové zóny:
Posílení role řeky v životě města 
Snahou je navrhnout optimální využití území a stanovit urbanistické  
a architektonické hodnoty pro jeho další rozvoj. Zároveň celou lokalitu vý-
znamněji propojit s městem, aby se stala jeho nedílnou součástí a usnadnila 
přístup k řece a navazující náplavce. Smyslem je posílit roli řeky v životě 
města při zachování synergie existujícího průmyslového areálu s více jak 
150 letou výrobní tradicí a současně využít předností území, které leží na 
trase mezinárodní cyklostezky, v nádherném téměř neporušeném přírodním 
prostoru vltavské nivy. Tyto plochy přímo vybízejí ke sportovně rekreačním 
aktivitám i ke konání venkovních společenských akcí. 
Svahy lemující Vltavu jsou pokryté bujnou vegetací a nabízejí jedinečné vý-
hledy na řeku a jedinečný přírodní kontext. A tedy i vhodnou přechodovou 
„nárazníkovou zónu“ ke stávajícímu výrobnímu areálu.
Významnou skutečností pro náš záměr je rozhodnutí ponechat vybrané ob-
jekty této industriální etapy ve vývoji města pro další rozvoj území a vhodně 
je zakomponovat do budoucího návrhu. Jedná se konkrétně o Bílou vilu ře-
ditele šroubáren, objekt bývalého popelového sila s dopravníkovým pásem 
a komínem, železniční vlečky a na nich stojící objekty, které by v budoucnu 
mohly být zastávkami vnitřní dopravní infrastruktury, páteřní silniční ko-
munikaci a v neposlední řadě zvažujeme i zachování více jak 1 km dlouhé-
ho energomostu jako turistické vyhlídkové trasy nad řekou. 
Část území nacházející se v bezprostřední vazbě na železniční trať zahr-
nující objekt vily a pozemky bezprostředně okolo ní vymezené z jedné stra-
ny železnicí a ze zbývajících stran existující vlečkou bychom rádi využili 
pro komerční, drobné podnikatelské, obslužné funkce. V současné době již 
existuje studie na využití vily jako coworkingové kancelářské a podnikatel-
ské prostory s případnou přístavbou a dostavbou. Nově získaný pozemek 
parc.č. 752/6 u trati využíváme k napojení na stávající podchod posilující 
pěší vazbu na centrum města. Zbývající část tohoto pozemku využijeme pro 
parkování. 
Část území nejblíže řeky s výhledem na skalnaté svahy lemující Vltavu, 
směrem od trati chráněné ponechaným energomostem by měla být uzpůso-
bena pro bydlení s parkováním ukrytým částečně pod úrovní terénu a s poly-
funkčním parterem pomáhající měnit charakter mezi jednotlivými objekty, 
jednotlivých části na veřejné a neveřejné prostory. 
Část území bezprostředně navazující na výrobní areál – klín ze dvou stran 
vymezený vlečkou s komunikacemi a ze třetí strany sousedící s výrobní ha-
lou - plánujeme využít jako kancelářské objekty, ateliéry a vývojové praco-
viště a drobné podnikatelské aktivity. 
Okolo páteřní silniční komunikace a vleček, a v místě, kde se potkávají tyto 
tři části, bychom rádi doplnili prostory pro služby, obchod, peněžnictví  
a administrativu, případně i zařízení veřejného zájmu. 

Doufám, že vám některé ideje přišly zajímavé a tudíž i tato kom-
pilace přispěje k širším úvahám o budoucnosti našeho města. Tě-
ším se na vaše případné postřehy a nápady, které můžete posílat na  
koordinatorsp@libcice.cz.    

Mgr. Kateřina Hrachovcová
koordinátor strategického plánování
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Kdo neminul pozvánku, mohl v pondělí 23. července vyrazit na 
„Organizovanou procházku městem se zpracovatelem urbanistic-
ké studie“. Celé akce se ujala zastupitelka za ODS a někdejší sta-
rostka města Ilona Chrtová. A procházka to byla opravdu vydatná 
a poctivá s bohatou účastí laické veřejnosti, zpracovatelů i těch, 
kteří mají v Libčicích své plány. Přestože jsme se před městskou 
radnicí sešli už v šest hodin, rozcházeli jsme se teprve před desátou 
večerní. Nic jsme nevynechali a po Libčicích, Chýnovu a Letkách 
nachodili takřka 7,5 kilometru. Libčičtí zkrátka zase jednou ukáza-
li zápal pro své město - tak silný, že nikdo ze zpracovatelů nevydržel 
až do konce.
Diskutovalo se na náplavce i v nejvyšším bodě celé výpravy, v uli-
ci Na Vrchách, nad výhledem na celé město. Pod Kameníčkem se 
samozřejmě nejvíc mluvilo o Kameníčku - za zmínku stojí určitě 
doporučení pořídit městské kozy, zhruba čtyři, rozhodně ne víc, 
které by se o náletové dřeviny na Kameníčku postaraly ze všeho 
nejefektivněji.
O pár chvil později nám sokolové zastoupení Tomášem Hykešem 
a starostou Sokola Josefem Nováčkem poprvé veřejně předsta-
vili úvodní studie sportovní haly. Přestože je projekt zjevně stále  
v počáteční fázi, jejich odpovědi na zvídavé dotazy, které vyplynu-
ly z živé diskuse, působily sympaticky. Bylo znát, že je dotazy ne-
zaskočily, že celou věc promýšlí s ohledem na dlouhodobé reálné 
fungování.
Zastavili jsme se i na Plovárně, kde se opět rozvinula živá diskuse  
o vodě a možnostech zkvalitnění nabízených služeb. Okolo pozem-
ku RHG jsme se přesunuli do míst, kde se má do stávající městské 
zástavby napojit první fáze projektu Skanska. 
Oklikou přes Letecké náměstí, kde developerské plány zatím  
v klidu spí, jsme se vrátili do areálu šroubárny. Patrik Hoffman nás 
kolem Bílé vily pozval do prostor, kde ještě před nedávnem stála 
„nová“ červená kotelna a na místě se s námi v kulise zapadajícího 
slunce podělil o své vize a plány jak naložit s daným územím.
Zkrátka, kdo nepropásl příležitost, mohl si udělat solidní ucelenou 
představu o tom, co se chystá, vyslechnout názory na problematic-
ká místa i podiskutovat s odborníky, kteří pro naše město chystají 
důležité dokumenty. 

Foto a text: Marek Coufal

- 18 -

Řešení úlohy z minulého čísla:
V této pozici je černý král před pěšcem, ale jeho jezdec stojí špatně, takže 
bílý vyhraje.
Pokud by byl na tahu černý, remizoval by po tahu …Jf6. Protože je na 
tahu bílý, ihned vyhraje, neboť dostává do nevýhody černého koně. 
1. Sf8 a černý má pouze tři možnosti hrát koněm, ale ve všech případech 
koně ztrácí a následně partii prohraje, proto porážku oddálí tahem krále 
… Kh8. Po tahu bílého Kg6 má černý již jenom tah koněm, kterého ztrá-
cí... a prohrává.
V nové úloze na září si ukážeme hru střelce proti jezdci a pěšci. Není-li 
pěšec blízko proměny, černý remizuje zpravidla bez námahy. V této studii 
je plán jasný – převést svého jezdce na b7 a tím zablokovat úhlopříčku 
střelci.
Pozice: bílý Kc7, Jc4, a7 černý Ke7, Sf3

ŠACHOVÝ KOUTEK

Vladislav Tyban

STRATEGICKÁ PROCHÁZKA PO LIBČICÍCH

LIBČICKÁ PLOVÁRNA
15. 9. 2018 od 19:00

FRANTIŠEK NEDVĚD
a kapela Tie Break

Doprovodný program:
15:00 ZUŠ Libčice

15:50 Slavnostní otevření Bosé stezky
16:00 1st Choice
17:30 Rumtorádi

28. 9. 2018 od 21:00

DISCOPARTY
Slavné hity hraje D.J. Pepino
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Mezi mé koníčky vždy patřila historie. Když jsem se tedy před pěti 
lety nastěhoval do Libčic nad Vltavou, zajímal jsem se hned nejen 
o historii města, ale i o jeho znak. Teprve nyní jsem si však našel 
trochu času, abych se se čtenáři Libčických novin podělil o to, co 
jsem o znaku sehnal za informace. 
Historie znaku není nikterak dlouhá, jeho podoba byla přijata na 
zasedání MěNV 23. 2. 1983. Znak pro město Libčice nad Vltavou 
navrhl Karel Liška.Tvoří štít šikmo dělený stříbrným vlnitým pru-
hem, v pravém modrém poli je šikmo položené stříbrné břevno,  
v levém červeném poli uprostřed je stříbrné kolo podložené třemi 
zlatými obilnými klasy. To, že je modré pole označené jako pravé 
a červené jako levé není chyba popisu, ale je to tím, že každý znak 
či erb není popisován z pohledu pozorovatele, ale z pohledu toho, 
kdo by štít držel před sebou na svoji ochranu.

 

Stříbrný vlnitý pruh představuje řeku Vltavu. Břevno odkazuje na 
břevnovský klášter. První zmínku o Libčicích resp. Libšicích totiž 
najdeme s datem 993 v zakládací listině Břevnovského kláštera,  
v níž daruje kníže Boleslav II. klášteru v Břevnově ves Libčice s při-
lehlými poli a lesy. Břevno, nebo též ostrev, se v heraldice objevuje 
relativně často. Představuje kmen stromu se zbytky osekaných vět-
ví, zvaných suky. Břeven se kdysi používalo jako pochodní, dlouhé 
osekané kmeny s pahýly větví sloužily i jako žebříky při dobývání 
hradebních zdí. 
Proč má Břevnovský klášter ve svém znaku břevno má dvě různá 
vysvětlení. První vysvětlení vychází z pověsti o založení Břevnov-
ského kláštera. 
„Klášter byl založen druhým pražským biskupem sv. Vojtěchem a čes-
kým knížetem Boleslavem II. Podle pověsti měli oba sen, v němž spat-
řili v hlubokém lese jelena pijícího ze studánky, na jejíž hladině plavala 
větev se třemi suky. Druhý den se nezávisle na sobě vypravili do kraje, 
až se sešli u pramene potoka Brusnice. A co uviděli? Z pramene se chtěl 
napít jelen, ale spadlé břevno mu v tom bránilo. Sv. Vojtěch překážku 
odstranil a pramen vytryskl plnou silou. Nedaleko od pramene pak 
vznikl vlastní klášter, který byl osazen mnichy, které s sebou přivedl sv. 
Vojtěch z Říma - benediktiny.“
Druhá interpretace břevna ve znaku kláštera je ta, že břevno s tro-
jicí odseknutých větví symbolizuje údajně právo opata k mýcení 
lesů a tím k osazování krajiny. 
Vraťme se však zpět ke znaku Libčic, a to k červenému poli se stří-
brným kolem podloženým třemi zlatými obilnými klasy. Ozubené 
kolo je symbolem místního průmyslu a obilné klasy symbolizují 

nejen zdejší zemědělství, ale i tři obce, které se spojili v město Lib-
čice nad Vltavou, a to Libčice, Letky a Chýnov.
Některá města využívají ve svém erbu tzv. štítonoše. Štítonoši mo-
hou být lidské bytosti, andělé nebo heraldická zvířata, která pod-
pírají erb. Obvykle jsou zobrazována ve dvojici, stojící po obou 
stranách erbu. Libčický znak štítonoše dosud nemá, trochu jsem si 
s ním tedy pohrál v grafickém editoru a zde je zobrazení, jak by náš 
znak mohl vypadat, kdyby ho z jedné strany držel například svatý 
Bartoloměj (patron našeho katolického kostela) a na druhé straně 
Libuše (mýtická zakladatelka Liběhradu nebo též Libušina hrádku 
– zříceniny hradu na skále nad městem). Protože štítonoši nejsou 
součástí oficiálního popisu znaku, mohou být využíváni při jeho 
slavnostním zobrazování. Někdo to může vzít jako pouhou hříčku, 
někdo jako námět k další diskusi.

Při svém pátrání po historii znaku Libčic nad Vltavou jsem hledal, 
zda neexistují i znaky podobné tomu našemu v zahraničí. S překva-
pením jsem nalezl dva. Jedná se o znak švýcarské obce La Sonnaz 
(cca 1 000 obyvatel) a o znak bavorského města Kahl am Main 
(cca 7 250 obyvatel). Protože Libčice nemají zatím partnerské 
město ani ve Švýcarsku ani v Německu, dovolil bych si navrhnout 
obě města oslovit, zda by se na základě podobnosti svých znaků 
(nejen toho) nechtěla stát našimi partnerskými městy.

La Sonnaz                                   Kahl am Main

Ing. Jiří Slanina
člen školské, kulturní a sportovní komise

kandidát do zastupitelstva za Sdružení nezávislých kandidátů  
a TOP 09 Libčice nad Vltavou

ZNAK MĚSTA LIBČICE NAD VLTAVOU
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ODDÍLY KARATE – H – SOKOL LIBČICE  
pod vedením 

senseie Jiřího Hodíka, 
nositele 5. danu, zkušebního komisaře stylu shotokan

a trenéra Jiřího Hodíka mladšího, 
mezinárodního vicemistra ČR, nositele 1. danu,

pořádají nábor nových členů, všech věkových kategorií.

Přijďte si s námi zacvičit, první dva ukázkové tréninky zdarma, 
zvýhodnění sourozenců a rodinných příslušníků.

CVIČÍME V ÚTERÝ A V PÁTEK 
V MÍSTNÍ SOKOLOVNĚ.

V našich oddílech cvičí medailisté z mistrovství republiky, 
vítězové mezinárodních závodů 

a mnohonásobní přeborníci kraje.
Karate je fyzicky náročný sport, který rozvíjí sílu, dynamiku, 

rychlost a především sebeovládání.

Přísně dodržujeme etiku a etiketu.
Shotokan patří mezi nejtvrdší styly karate.

ZAČÍNÁME TRÉNOVAT OD ÚTERÝ 11. září 2018
(Bližší informace na tel. čísle 732 452 372)

T J SOKOL LIBČICE
Srdečně zveme děti i rodiče

 na zábavné sportovní odpoledne,
plné her a soutěží.

SOKOLSKÝ DEN
Neděle 30. 9. 2018 od 15.00 

 na hřišti a v tělocvičně.
 

Ukázky sportů:
Házená, box, stolní tenis, karate, florbal, tenis, 
šplh,skok daleký, slalom, gymnastika na nářadí. 

 

Vyhlášení nejlepších sportovců TJ. 
 

Na závěr táborák a opékání buřtů.
 

Těšíme se na vaši účast.


